



مجموعة الفجيرة الوطنية
FUJAIRAH NATIONAL GROUP

Edition 01 April 2015

Newsletter

From Marketing Department



Al Sharq Hospital Doctors Annual Dinner

Al Sharq Hospital Doctors Annual Dinner was held on 16th March 2015 at Novotel Hotel, Fujairah. The dinner was attended by H.H. Sheikh Saleh Bin Mohammed Bin Hamad Al Sharqi, Chairman of Fujairah National Group, H.H. Sheikh Dr. Mohammed Bin Saleh Al Sharqi, Vice Chairman of Fujairah National Group, Al Sharq Healthcare management and Hospital Doctors.

حفل العشاء السنوي لأطباء مستشفى الشرق

احتفل أطباء مستشفى الشرق بالعشاء السنوي الذي عقد يوم الاثنين الموافق 16 مارس 2015 في فندق نوفوتل، حيث حضر الاحتفال سمو الشيخ صالح بن محمد بن حمد الشرفي، سمو الشيخ محمد بن صالح الشرفي وجميع المدراء والاداريين من الشرق للرعاية الصحية.





Al Diyar International Private School Visit - Dibba

16th April 2015, His Highness Sheikh Saleh Bin Mohammed Al Sharqi has visited Al Diyar International Private School in Dibba, accompanied by His Highness Sheikh Dr. Mohammed Bin Saleh Al Sharqi and other FNG top management officials. During the visit His Highness has approved the expansion project of the school.

زيارة لمدرسة الديار الدولية الخاصة بدبا الفجيرة

زار سمو الشيخ صالح بن محمد الشرقي، وسمو الشيخ الدكتور محمد بن صالح الشرقي وكبار المدراء والمسؤولين في مجموعة الفجيرة الوطنية يوم الخميس الموافق 16/04/2015 مدرسة الديار الدولية الخاصة في دبا، ومن خلال الزيارة اعطى سمو الشيخ صالح بن محمد الشرقي الضوء الأخضر للبدء بعمليات التوسعة في المدرسة.

Al Sharq Medical Center visit - Dibba

On 16th April 2015, His Highness Sheikh Saleh Bin Mohammed Al Sharqi has visited Al Sharq Medical Center in Dibba accompanied by His Highness Sheikh Dr. Mohammed Bin Saleh Al Sharqi and other FNG top management. Mr. Saeed Al Hantoubi (Incharge Al Sharq Medical Center, Dibba) briefed H.H about the medical Centre services and its facilities.



زيارة مركز الشرق الطبي في دبا

قام سمو الشيخ صالح بن محمد الشرقي برفقة سمو الشيخ الدكتور محمد بن صالح الشرقي، وكبار المدراء والمسؤولين في مجموعة الفجيرة الوطنية يوم الخميس الموافق 16/04/2015 بزيارة مركز الشرق الطبي بدبا، حيث قدم السيد سعيد الحظوي لسموه شرحاً تفصيلياً عن الخدمات الطبية المتوفرة في المركز.



Marketing Department Inauguration

The new centralized marketing department and its office was officially inaugurated by H.H. Sheikh Dr. Mohammed Bin Saleh Al Sharqi, the Vice Chairman of Fujairah National Group. The inauguration ceremony was graced and attended by H.H Sheikh Sultan Bin Saleh Al Sharqi and H.H Sheikh Hamad Bin Saleh Al Sharqi along with FNG top management officials, General Managers & Head of the Departments.

افتتاح المكتب التسويقي لمجموعة الفجيرة الوطنية

التمتحت مجموعة الفجيرة الوطنية فسيماً جديداً للتسويق يوم الخميس الموافق 19/02/2015، وذلك بحضور سمو الشيخ محمد بن صالح الشرقي وسمو الشيخ سلطان بن صالح الشرقي وسمو الشيخ حمد بن صالح الشرقي وعدد من المدراء والمسؤولين في المجموعة تماشياً مع خطط واستراتيجيات المجموعة المتمثلة في الارتقاء بمستوى الخدمات المقدمة والتركيز على توفير أحدث الأساليب التسويقية والأعلامية المتطورة وصولاً إلى نتائج أفضل في مختلف القطاعات بالمجموعة.

2nd Entrepreneur Festival-Al Diyar School in Fujairah

H.H. Sheikh Dr. Mohammed Bin Saleh Al Sharqi has inaugurated the 2nd Entrepreneur Festival at Diyar International Private School, Fujairah on 26th February, 2015. Several innovative projects of the emerging entrepreneurs of Al-Diyar School was exhibited during the festival.



معرض الناجر الصغير في الفجيرة

افتتح سمو الشيخ محمد بن صالح الشرقي، يوم الخميس الموافق 2015.02.26 معرض الناجر الصغير في مدرسة الديار في الفجيرة، وتضمن المعرض عدة مشاريع لطلاب صغار من الإمارات والجنابيات العربية والأجنبية المقيمة في الدولة.

Privilege Card

FNG Marketing department is pleased to announce the introduction of Privilege Card for FNG employees and their family members for availing discount benefits from many establishments in Fujairah and UAE.

Few Privileges

- 20% discount in Novotel Hotel Fujairah (hotel & facilities)
- 20% discount in Siji Hotel and Apartments (hotel & facilities)
- 50% discount in Al Sharq for non-insured employees and their family (Consultation for Clinics only)
- 25% Discount on all other Services (Including X ray & Laboratory Services)
- 30% discount in Tennis Club Fujairah.
- 35% discount in Fujairah Athletic Academy.
- 20% discount in Miramar Al Aqqah Hotel (hotel & facilities)
- Fitness First and many more ..

For more information please contact FNG marketing department.

Interested employees are required to kindly send photo and full name to info.mkt@fng.ae in order to issue the privilege card.



Cinema Tickets

FNG Marketing has a tie-up with the leading Cinemas all over the Emirates. Get your discounted tickets now available for AED 17/- instead of AED 35/- (51% Discount for FNG staff). An employee can avail maximum two tickets only. For details, contact FNG Marketing Department: 09-2236323 or E-mail : info.mkt@fng.ae

قسم التسويق يقدم خصومات في جميع صالات السينما الموجودة في الفجيرة والإمارات الأخرى، لا تضع الوقت وانتهر الفرصة للحصول على الخصومات ،ادفع سعر التذكرة الآن 17 درهم بدلاً من 35 درهم ،أي احصل على 51% خصم في مجموعة الفجيرة الوطنية . كل موظف له حق في الحصول على تذكرة فقط . للمزيد من المعلومات التواصل مع قسم التسويق 09-2236323 أو الإيميل : info.mkt@fng.ae

Exciting News

تعلن مجموعة الفجيرة الوطنية عن اصدار بطاقات خاصة لموظفيها وأسرتهم والحصول على الخصومات المختلفة بعدة قطاعات في الفجيرة و الامارات مثل :

- خصم 20% لفندق نوفوتيل (تشمل الفندق والخدمات)
- خصم 20% لفندق سيجي (تشمل الفندق والخدمات)
- خصم 50% لمستشفى الشرق في العيادات الخارجية للمرضى الغير مؤمنين وعوائلهم وايضا (تشمل الإستشارة في العيادات فقط) .
- خصم 25% في جميع الخدمات الأخرى (تشمل قسم الأشعة والمختبر) .
- خصم 30% لنادي التنس بالفجيرة
- خصم 35% لأكاديمية اثلانك الرياضيه
- خصم 20% لفندق ميرامار العقة (تشمل الفندق والخدمات)
- وفوكس سينما والكثير الكثير من الجهات التي نتمكم ...

للحصول على البطاقة و التمتع بجميع امتيازاتها على الموظفين المهتمين التفضل بإرسال الاسم بالكامل مع صورة شخصية إلى info.mkt@fng.ae



Staff Training

FNG Marketing Department will be organizing professional / staff development training programs for FNG employees. For more information watch-out for the next FNG Newsletter.

قسم التسويق لمجموعة الفجيرة الوطنية في صدد تنفيذ دورات تدريبية لتنمية قدرات الموظفين في المجموعة - للمزيد من المعلومات ... ترقبوا النشرة الاخبارية الشهر المقبل .



Upcoming events

LED Advertising Billboard

Stay tuned for the first LED Advertising Billboard (Unipole) in Fujairah exclusively for the marketing of Companies under Fujairah National Group.

ترقبوا أول لوحة للاعلانات بالفجيرة بتقنية LED عالية الجودة لتسويق مجموعة الفجيرة الوطنية فقط



New Website for FNG

The Marketing Department is pleased to announce the launch of the brand new 'FNG Corporate Website' in May, 2015.

يسر قسم التسويق أن يعلن أن الموقع الإلكتروني الجديد لمجموعة الفجيرة الوطنية سيطلق بحلول نهاية شهر مايو الجاري.



Al Sharq Infertility Clinic

Al Sharq Hospital will announce the Opening of IVF clinic shortly.

تربوا الافتتاح القريب لعيادة الشرق للأمراض العقم.



17th of May 2015 - World Hypertension Day

The purpose of Al Sharq Hospital's participation in WHD is to raise the public awareness about Hypertension which will encourage the public to take measures for preventing and controlling the modern epidemic.

تأتي مشاركة مستشفى الشرق في اليوم العالمي لارتفاع ضغط الدم المعروف بواء العصر الصامت لتعزيز الوعي العام وبيان أهمية ممارسته والقضاء عليه .



31st May 2015 - World No Tobacco Day

FNG and its member companies, as a part of Corporate Social Responsibility initiatives, is planning for effective campaigns on Smoke Cessation and Health Risk Awareness associated with it.

تخطط مجموعة الفجيرة الوطنية والشركات التابعة لها بانشاء حملة توعوية عن اضرار التدخين في اليوم العالمي لمكافحة التبغ والموافق 31/05/2015.



Previous Events

Walk for a Walk Campaign

Al Sharq Hospital has organized a press conference on 8th January, 2015 to support "Walk for a Walk" campaign to generate awareness about Autism.

المؤتمر التوعوي لحملة "ممشى الامارات" في مستشفى الشرق

انطلق من مستشفى الشرق في امانة الفجيرة يوم الخميس الموافق 2015.01.08 ، المؤتمر التوعوي لمرض التوحد في مرحلته الاولى في إطار مبادرة «ممشى الإمارات»، وتم تنفيذ الانطلاقة للحملة في يوم الثلاثاء الموافق 2015.02.27 بمشاركة على نطاق واسع.



Arab Health Exhibition

Al Sharq Hospital participated in Arab Health Exhibition which was held on 26th ~ 29th January, 2015. Over 2000 Local & International healthcare exhibitors participated to showcase the development in Middle East Healthcare Industry.

مشاركة مستشفى الشرق في معرض الصحة العربي

شارك مستشفى الشرق خلال الفترة من 26- 29/01/2015 في معرض الصحة العربي في دبي ضمن أكثر من 2000 شركة محلية وعربية وعالمية متخصصة في قطاع الصحة والرعاية الطبية والمعدات والأجهزة والأنظمة الصحية المعلوماتية.



Diabetes Press Conference

Al Sharq Hospital organized an Awareness Conference about Diabetes on 27th January 2015, in collaboration with BioCon Valley (German Doctors). The conference attended by doctors, nurses and other employees of the hospital.

مستشفى الشرق ينظم محاضرة توعوية حول مرض السكري

نظم مستشفى الشرق محاضرة يوم الثلاثاء الموافق 27/01/2015 ، بالتنسيق مع مجموعة من الاطباء الالمان حول مرض السكري وكيفية معالجته.



Blood Donation Campaign

Al Sharq Hospital has organized the blood donation Camp held on 14th February 2015. The Camp has received a tremendous response from the hospital members and people of Fujairah, who voluntarily donated blood for a virtuous cause.

مستشفى الشرق ينظم حملة للتبرع بالدم

نظم مستشفى الشرق في الفجيرة يوم السبت الموافق 14.02.2015 حملة للتبرع بالدم ، إذ شهدت الحملة إقبالاً شديداً من موظفي المستشفى والعاملين بها



والروار، وقد تبرعوا بسخاء دعماً لهذا الهدف النبيل.

Medical Treatment Agreement between Al Sharq Hospital and Athletic Sport Academy

6th April 2015 - The Medical Agreement was signed by Dr. A.H. Sinan, General Manager, Al Sharq Hospital and Mr. Ismail Kamal, CEO of Athletic Sport Academy.

اتفاقية تقديم خدمات طبية

وقع مستشفى الشرق في مقره يوم الأثنين الموافق 06.04.2015 في امارة الفجيرة اتفاقية تعاون طبي مع أكاديمية اثلانك الرياضة . ووقع الاتفاقية عن مستشفى الشرق مديره العام الدكتور عبدالحميد سنان و عن الاكاديمية الكابتن اسماعيل كمال ، و بحضور عدد من المسؤولين من كلا الطرفين .



مجموعة الفجيرة الوطنية
FUJAIRAH NATIONAL GROUP